

Title (en)

TRIMARANS WITH ADJUSTABLE OUTRIGGERS.

Title (de)

DREIRUMPFBOT MIT EINSTELLBAREN QUERTRÄGERN.

Title (fr)

TRIMARAN AVEC BALANCIER REGLABLE.

Publication

EP 0236364 A1 19870916 (EN)

Application

EP 86905174 A 19860910

Priority

AU PH244185 A 19850916

Abstract (en)

[origin: WO8701671A1] A trimaran (10) comprising a pair of outer hulls (12) and an intermediate hull (11), each outer hull being connected through an arm (14) to the intermediate hull, each arm being held to the mast (13) through an attachment means (24), the outer hulls being held in position by wires (15, 16) extending to the bow (17) and web (19) extending to the stern (21), the webs (19) also serving to function as a deck.

Abstract (fr)

Un trimaran (10) comprend une paire de coques extérieures (12) et une coque intermédiaire (11), chaque coque extérieure étant reliée par un bras (14) à la coque intermédiaire. Chaque bras est maintenu fixé au mât (13) par un dispositif d'attache (24), les coques extérieures étant maintenues dans leur position par des filins (15, 16) s'étendant vers la proue (17) et par des âmes (19) s'étendant vers la poupe (21), les âmes (19) servant également de pont.

IPC 1-7

B63B 1/10; B63B 7/02

IPC 8 full level

B63B 1/14 (2006.01)

CPC (source: EP)

B63B 1/14 (2013.01); **B63B 2001/145** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8701671A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB

DOCDB simple family (publication)

WO 8701671 A1 19870326; AU 588632 B2 19890921; AU 6338686 A 19870407; EP 0236364 A1 19870916

DOCDB simple family (application)

AU 8600267 W 19860910; AU 6338686 A 19860910; EP 86905174 A 19860910